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1. Stoltenbergutvalgets rapport om narkotika presenterer mange gode forslag til tiltak for 

å lykkes bedre med forebygging og bedre tjenestetilbudet til mennesker med 

narkotika-avhengighet.  

Utvalget har ikke foretatt nærmere beregninger av økonomiske konsekvenser  knyttet 

til forslagene om behandling og oppfølging. Drammen kommune kan derfor ikke avgi 

uttalelse om dette. Helse- og omsorgsdepartementet legger til grunn at rapportens 

forslag vil medføre merkostnader. Forventede økonomiske og administrative 

konsekvenser av forslag som vurderes iverksatt, må utredes nærmere.  

2. Drammen kommune ser positivt på forslagene om etablering av MO-sentere, for å 

oppnå bedre koordinering og helhet i tilbudet til mennesker med 

narkotikaavhengighet. 

3. Drammen kommune mener at statlig finansieringsansvar vil være hensiktsmessig for å 

oppnå et likeverdig tilbud til alle som har behov for behandling og oppfølging. 

4. Så lenge det finnes forebyggende tilbud som blant annet feltsykepleie ønsker vi ikke 

etablering av sprøyterom i Drammen. 

 

 


